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Protokół  Nr  9/2025 

 

ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa oraz Komisji Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 24 lutego 2025 r. 

 

 W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki  

i Rolnictwa oraz Komisji Spraw Społecznych obecni wg listy obecności, jak stanowi załącznik 

nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Ad 1. Otwarcie 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa Rady Bartosz Banaszek  

o godzinie 8:15 dokonał otwarcia posiedzenia, powitał wszystkich radnych i zaproszonych 

gości. Oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczą:  

− członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 7 obecnych (nieobecni: 

Sławomir Krzyżyński, Mikołaj Linkiewicz, Piotr Robaczyński),  

− członkowie Komisji Spraw Społecznych – 7 obecnych, 

co pozwala podejmować prawomocne decyzje. 

 

Ad 2. Ustalenie porządku obrad 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa Rady Bartosz Banaszek 

wobec braku wniosków o zmianę porządku obrad, odczytał porządek obrad posiedzenia: 

1. Otwarcie 

2. Ustalenie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji 

4. Spotkanie z Maciejem Maciejewskim, przedstawicielem Wielkopolskiej Izby Rolniczej 

5. Spotkanie z Łukaszem Michalskim, pracownikiem Ośrodka Doradztwa Rolniczego 

6. Spotkanie z Nadleśniczym Nadleśnictwa Piaski Ireneuszem Niemcem 

i przedstawicielami kół łowieckich 

7. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w sprawie: 

a) objęcia udziału w Samorządowym funduszu Poręczeń Kredytowych Sp. z o. o. 

w Gostyniu 

b) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez gminę Pogorzela nieruchomości 

stanowiącej własność Skarbu Państwa 

c) dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług w zakresie zbiorowego 

odprowadzania ścieków 

d) zmiany uchwały budżetowej Gminy Pogorzela na rok 2025 

e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pogorzela na lata 2025-2035 

f) pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego w 2025 roku 

8. Wolne głosy i wnioski 

9. Zamknięcie 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji 

Protokół ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa oraz 

Komisji Spraw Społecznych z dnia 20 grudnia 2024 r. został przyjęty w wyniku głosowania: 

− Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 7 głosów „za”, 

− Komisja Spraw Społecznych – 7 głosów „za”.  
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Ad 4. Spotkanie z Maciejem Maciejewskim, przedstawicielem Wielkopolskiej Izby 

Rolniczej 

 Przedstawiciel Izby Rolniczej Maciej Maciejewski przedstawił szczegółowe dane 

teoretyczne dotyczące produkcji rolniczej w regionie. Zaznaczył, że jakość gleb jest słaba, 

a liczba opadów na danym obszarze jest ograniczona, co ma bezpośredni wpływ na wydajność 

rolnictwa. Dodatkowo, finansowanie działalności izb rolniczych pochodzi z 2% odpisu 

podatkowego, co stanowi istotne źródło ich utrzymania. 

 Maciejewski wskazał również, że każdy powiat w Polsce posiada swojego 

przedstawiciela, który odpowiada za reprezentowanie interesów rolników na szczeblu 

lokalnym. Izby Rolnicze zajmują się szerokim zakresem działalności, obejmującym negocjacje, 

analizę rynków rolnych, zestawienia cen oraz pracę w komisjach weryfikujących szkody 

w rolnictwie. 

 Podkreślono również aktualny problem „głodu ziemi”, który dotyczy rolników. Istnieje 

duża potrzeba pozyskiwania ziemi pod uprawy, przy czym Krajowy Ośrodek Wsparcia 

Rolnictwa (KOWR) organizuje przetargi na udostępnienie działek rolnych. 

 W związku z wystąpieniem choroby zwanej niebieskim językiem, przedstawiciel Izby 

Rolniczej zwrócił uwagę na brak odpowiednich procedur mających na celu skuteczną walkę 

z tą chorobą, co stanowi istotny problem dla rolników w regionie. 

 

Ad 5. Spotkanie z Łukaszem Michalskim, pracownikiem Ośrodka Doradztwa Rolniczego 

 

 Spotkanie nie odbyło się, ponieważ zaproszony gość nie pojawił się.  

 

Do posiedzenia dołączył radny Mikołaj Linkiewicz. Obecnie w posiedzeniu uczestniczą: 

− członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 8 obecnych (nieobecni: 

Sławomir Krzyżyński, Piotr Robaczyński),  

− członkowie Komisji Spraw Społecznych – 7 obecnych, 

co pozwala podejmować prawomocne decyzje. 

 

Ad 6. Spotkanie z Nadleśniczym Nadleśnictwa Piaski Ireneuszem Niemcem 

i przedstawicielami kół łowieckich 

 

 Nadleśniczy Nadleśnictwa Piaski Ireneusz Niemiec wraz z leśniczymi przedstawił 

szczegółowe informacje dotyczące funkcjonowania Nadleśnictwa i zakresu działań leśniczych.  

 Przedstawiciele kół łowieckich omówili natomiast kwestie związane z organizowaniem 

polowań oraz regulowaniem liczebności zwierzyny w okolicznych lasach, wskazując na 

potrzebę przeprowadzania skutecznych odstrzałów, które pozwolą na zmniejszenie liczby 

zwierząt w stosunku do pojemności siedlisk leśnych. 

 Poruszone zostały również kwestie współpracy między nadleśnictwem a kołami 

łowieckimi w zakresie monitorowania stanu zwierzyny oraz sposobów minimalizowania szkód. 

W ramach wspólnych działań podejmowane są kroki mające na celu zminimalizowanie 

negatywnego wpływu zwierząt na ekosystemy leśne. 

 Spotkanie zakończyło się zgodą co do dalszej współpracy oraz kontynuowania analiz 

dotyczących sposobów ochrony lasów przed szkodami spowodowanymi przez dziką 

zwierzynę. 
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Ad 7. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w sprawie: 

1) objęcia udziału w Samorządowym funduszu Poręczeń Kredytowych Sp. z o. o. 

w Gostyniu 

 

Skarbnik Gminy Jolanta Nowak przedstawiła uzasadnienie do powyższego projektu 

uchwały.  

Uwag do projektu nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia Bartosz Banaszek poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie objęcia udziału w Samorządowym funduszu Poręczeń Kredytowych Sp. 

Z o. o. w Gostyniu:  

− Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 8 głosów „za”, 

− Komisja Spraw Społecznych – 7 głosów „za”. 

 

2) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez gminę Pogorzela nieruchomości 

stanowiącej własność Skarbu Państwa 

 

Adrianna Karolewicz, młodsza referent d/s inwestycji i mienia przedstawiła 

uzasadnienie do powyższego projektu uchwały.  

Uwag do projektu nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia Bartosz Banaszek poprosił o zaopiniowanie projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez gminę Pogorzela nieruchomości 

stanowiącej własność Skarbu Państwa:  

− Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 8 głosów „za”, 

− Komisja Spraw Społecznych – 7 głosów „za”. 

 

3) dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług w zakresie zbiorowego 

odprowadzania ścieków 

 

Sekretarz Gminy Marcin Krawiec przedstawił uzasadnienie do powyższego projektu 

uchwały.  

Uwag do projektu nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia Bartosz Banaszek poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług w zakresie zbiorowego 

odprowadzania ścieków:  

− Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 8 głosów „za”, 

− Komisja Spraw Społecznych – 7 głosów „za”. 

 

4) zmiany uchwały budżetowej Gminy Pogorzela na rok 2025 

 

Skarbnik Gminy Jolanta Nowak przedstawiła uzasadnienie do powyższego projektu 

uchwały. Zaznaczyła, że do projektu pojawiła się jeszcze autopoprawka, którą przedstawiła. 

Uwag do projektu nie zgłoszono. 

 Przewodniczący posiedzenia Bartosz Banaszek poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Pogorzela na rok 2025:  

− Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 8 głosów „za”, 

− Komisja Spraw Społecznych – 7 głosów „za”. 
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5) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pogorzela na lata 2025-2035 

 

Skarbnik Gminy Jolanta Nowak przedstawiła uzasadnienie do powyższego projektu 

uchwały. Zaznaczyła, że do projektu pojawiła się jeszcze autopoprawka, którą przedstawiła. 

Uwag do projektu nie zgłoszono. 

 Przewodniczący posiedzenia Bartosz Banaszek poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pogorzela na lata 2025-

2035:  

− Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 8 głosów „za”, 

− Komisja Spraw Społecznych – 7 głosów „za”. 

 

6) pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego w 2025 roku 

 

Skarbnik Gminy Jolanta Nowak przedstawiła uzasadnienie do powyższego projektu 

uchwały. 

Uwag do projektu nie zgłoszono. 

 Przewodniczący posiedzenia Bartosz Banaszek poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego w 2025 roku:  

− Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 8 głosów „za”, 

− Komisja Spraw Społecznych – 7 głosów „za”. 

 

Ad 8. Wolne głosy i wnioski 

 

 Radny Przemysław Bruder zapytał o planowaną przycinkę drzew w miejscowości 

Wziąchów, prosząc o informację na temat terminu realizacji tych prac oraz zakresu działań 

związanych z pielęgnacją drzewostanu w tej miejscowości. 

 Radny Damian Andrzejewski poruszył temat zmieniającego się planu zajęć w liceum. 

 Kolejne zapytanie zgłosił Radny Mikołaj Linkiewicz zapytał o termin budowy chodnika 

przy ul. Wiosny Ludów, interesując się planowanym rozpoczęciem i zakończeniem prac 

budowlanych oraz przewidywanym czasem realizacji tej inwestycji. 

 Burmistrz Pogorzeli Daria Wyzuj ogłosiła, że pierwotnie planowany był jeden projekt 

rewitalizacji stawu, ale ostatecznie udało się w podobnej cenie zaprojektować dwa – staw przy 

ul. Glinki oraz staw przy ul. Krotoszyńskiej.  

 

Ad 9. Zamknięcie 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki 

i Rolnictwa Bartosz Banaszek o godz. 13:30 zamknął wspólne posiedzenie Komisji. 

 

Integralną częścią protokołu jest nagranie. 

 

                                                                                  Przewodniczący Komisji 

                                                                          Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

   

                                                                                    Bartosz Banaszek 

 

Protokołowała: Julia Regulska 


